
Vastaus aloitteeseen 27.10.2021 

 

Kiitos aloitteestanne.  

Valitettavasti kaupunkikehityslautakunta on 14.9.2021 kokouksessaan päättänyt, että Paikkuliikenteen 
kehittämissuunnitelmaa ei hyväksytä. Sen sijaan seuraava kuljetushankinta toteutetaan nykytasoisena. 
Tämä tarkoittaa, että emme voi tehdä linjastoon muutoksia, joilla on kustannusvaikutuksia. Aloitteenne 
katsotaan loppuun käsitellyksi. 

Ystävällisin terveisin,  

Assi Honkala  
kuljetuskoordinaattori, joukkoliikenne 
Salon kaupunki  
Liikennepalvelut  
PL 77, 24101 Salo  
liikennepalvelut@salo.fi 
www.salo.fi  


